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Abstract (en)
The tool i.e. drilling hammer (1), has a driven shaft (22) coupled with a tool receiver (2). A motor (5) is coupled with a drive shaft (21). A rotational
torque-controlled coupler (20) comprises spring elements (26) i.e. spiral springs, for connecting the drive- and driven shafts with each other in a
force-fit manner. The elements are inseparably suspended at eccentric cams of the drive- and driven shafts, where rotating movements of ends of
the elements and the shafts are synchronous with each other. The driven shaft is provided coaxial to the drive shaft. An independent claim is also
included for a method for operating a hand-held power tool.

Abstract (de)
Eine Handwerkzeugmaschine (1) beinhaltet eine Werkzeugaufnahme (2), eine Abtriebswelle (21), die mit der Werkzeugaufnahme (2) gekoppelt ist,
einen Motor (5), der mit einer Antriebswelle (22) gekoppelt ist, und eine Kupplung (20, 50, 60). Die Kupplung (20, 50, 60) hat eine Federeinrichtung
(26, 51), welche Antriebswelle (22) und Abtriebswelle (21) kraftschlüssig verbindet. Die Federeinrichtung (26, 51) ist an einem Exzenter (29, 55) der
Abtriebswelle (21) und an einem Exzenter (27, 53) der Antriebswelle (22) aufgehängt.
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